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Referat                                                    Korsvejens Skole 

Vedrørende: Skolebestyrelsesmøde 

Dato: 25.04.23 kl. 17.00 – 19.00 på personalerummet 

Deltagere: Martin Lønborg, Louise Thorup Nielsen, Anette Svejstrup Ahlmann Larsen, 
Casper Malta Lindorf Andreasen, Karen Lund Johansen, Luise Nissen, Stig Frejo 
Hansen, Thomas Diechmann og Hanne Larsen 

 

Afbud: Rasmus Juhl Wohlert, Jannie Kamp Mikkelsen, Mette Omega Quist Christensen, 
Ida Mølbak, Anders Bækholm, Ali Qais 

 

Pkt. 1 Godkendelse af dagsorden 

Hanne anmoder om at få et ekstra punkt på dagsordenen, som er pkt. 3A - Cepos’ oversigt over 

undervisningseffekt. 

Godkendt. 

 

Pkt. 2 Godkendelse af referat 

Godkendt. 

 

Pkt. 3 Digitalisering på Korsvejens Skole 

Oplæg ved plc-lærer, Xenia. 

Herefter spørgsmål og evt. debat. 

Xenia gennemgår via slides. 

 

Pkt. 3A Cepos’ oversigt over undervisningseffekt 

Ny rapport fra Cepos viser, at Korsvejens Skole løfter eleverne med 0,6 karakterpoint i forhold til det 

forventelige til afgangseksamen sommer 2022. 

Det er fantastisk flot og underbygger, at skolens fokus på at arbejde systematisk med faglige indsatser 

gennem hele skoleforløbet, samt i 9. klasse at udnytte forberedelsesperioden, giver eleverne gode muligheder 

for at udnytte deres potentiale og få en god oplevelse til prøverne. 

 

Pkt. 4 Revidering af princip for IT og kommunikation 

Vedlagt bilag. Bestyrelsen tager beslutning om, hvorvidt det eksisterende princip bevares i revideret form, eller 

om der er behov for at udarbejde nye principper, som erstatning for det eksisterende. 

Bestyrelsen kommer med input til revidering/nye principper. 

Dokumentet er lidt forvirrende, da det stikker i forskellige retninger, med både fokus på muligheder og regler. 

Der skal arbejdes med teknologiforståelse på alle årgange, så det får betydning og giver mening.  

Der kan laves et fast årshjul med overblik over, hvad der arbejdes med hvornår. 

 

Dokumentet skal også indeholde etik i forhold til, hvordan skolen arbejder med bots og robotter på den gode 

måde. Vi skal også overveje, om dokumentet skal handle om IT-redskaber eller om alt det teknologiske som 

SoMe, chat-forum, Auto-bots osv. 

Skolens ledelse arbejder videre med lærerne med viden omkring området. Der vendes tilbage med et udkast. 
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Pkt. 5 Fremlæggelse af nyt princip for Samhørighed og Fællesskab 

Bilag. 

Kvalificering ud fra oplæg og evt. vedtagelse. 

Dokumentet er godt og godkendt. 

Husk at byde nye elever velkommen i klassen fra lærernes side. 

Der skal fremadrettet være 2 møder med kontaktforældre. 

 

Pkt. 6 Trivselsrapporterne 

Bilag. 

Resultaterne og første overvejelser. 

Der er en lille nedgang omkring social- og faglig trivsel. Fremgang omkring støtte og inspiration. Ro og orden 

er fastholdt. 

Skolebestyrelsen foretager sig ikke yderligere med trivselsrapporten. Skolen arbejder videre i forhold til 

årshjulet for trivselsarbejdet. Næste trine er, at klassens lærere, pædagoger og elever taler om klassens svar 

og derigennem finder ud af, hvad der fremadrettet skal arbejdes med og hvordan. 

 

Pkt. 7 Nyt fra  
 Skolen – Jubilæumsuge, besparelse i indeværende kalenderår, idrætsposer til kommende 0. klasse? 

Jubilæumsugen gik rigtig godt. Der var god stemning og mange glade børn. 

Der er oppe fra fokus på besparelser fremadrettet på skoleområdet. 

Skal der igen være idrætsposer til 0. klasser, når de begynder? JA. 

De skriftlige prøver starter på mandag. 

 

 Formanden – Tilbagemelding vedr. madordninger 

Det er svært at lave en bæredygtig løsning, er tilbagemeldingen fra de virksomheder, som Martin har 

haft kontakt med. 

Martin er blevet valgt til skolebestyrelsers repræsentant til ”Sammen om Skolerne” i Tårnby.  

 

 Elevrådet – hvordan gik borgmester og BSU- mødet? 

Udskydes til næste møde, da der ikke er elevrepræsentanter med til mødet i dag. 

Elevrådsmøde i morgen 

 

 Medarbejderne – orientering om nye pædagog-funktioner ved Stig 

Skoleledelsen har besluttet, at pædagogerne fremadrettet organiseres med funktionspædagoger og 

årgangspædagoger. Det betyder, at 2 pædagoger bliver funktionspædagoger indenfor bevægelse og 

motorik, og 2 andre pædagoger tager ansvar for sproglig udvikling. Alle fire funktionspædagoger 

samarbejder tæt med henholdsvis bevægelsesvejleder og læse- DSA-vejleder. Indsatser vil først og 

fremmest være forebyggende og ligge fra heldagsbørn til 3. klasse. 

 

 Porten –  

8. klasse var på brobygning i sidste uge, havde konfirmation og blå mandag. 
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Pkt. 8 Eventuelt 

Evt. kaffebod fra bestyrelsens side til MGP d. 16.05.23. Det arbejdes der videre på blandt 

forældrerepræsentanterne. 

 

Punkt til næste møde 

 

Sandwich ved mødets start. 


